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Kaupungin hallintosäännön mukaan lautakunta päättää toimialan avus tus-
ten myöntämisestä ja valvoo niiden käyttöä.

Kauniaisten asunto-ohjelmaan 2012-2016(-2020) sisältyy periaate, jonka
mu kaan kaupunki tukee hissien rakentamista vanhoihin, vähintään kol me-
ker rok si siin asuinkerrostaloihin varaamalla vuosittain erillisen määrärahan
his si avus tuk sia varten. Kaupungin myöntämä hissiavustus on 10 % Asu mi-
sen rahoitus- ja kehittämiskeskus ARA:n hy väk sy mis tä ra ken nus kus tan-
nuk sis ta.

Kauniaisissa on useita 1960-70 -luvulla rakennettuja kerrostaloja, joissa ei
ole hissejä. Hissittömyys on etenkin ikääntyvälle väestölle liikkumiseste, jo-
ka hankaloittaa liikkumista. Valtuustokauden strategisiin tavoitteisiin si säl ty-
vän tavoitteen mukaan kotona asuvien ikääntyvien asukkaiden
olosuhteiden es teet tö myy den parantamiseen tulee kiinnittää eritystä
huomiota.

Kaupunki on vastaanottanut Bostads Ab Casa Seniorin his si avus tus ano-
muk sen. Hakemuksen liitteenä on toimitettu selvitys to teu tu neis ta kus tan-
nuk sis ta. Asiakirjat ovat nähtävillä kokouksessa. To te tu neet kustannukset
ovat 55.819,82 ja ha ke muk sen yhteissumma on 5581,98 euroa.  Hissit
ovat valmistuneet vuoden 2014 lop puun mennessä ja kaupungin ra ken nus-
val von ta on todennut työt asian mu kai ses ti suo ri te tuk si.

Asumisen rahoitus- ja kehittämiskeskus ARA on päätöksellään
16262/731/2014 hyväksynyt hissien rakentamiskustannuksiksi 49.352 eu-
roa ja lopullinen avustus tulee olemaan enin tään 10 % hyväksytyistä
korjauskustannuksista. Kau pun gin avustuksen määrä voi näin ollen olla
enintään 4935,20 euroa.

YTJ:
Lautakunta päättää myöntää Bostads Ab Casa Seniorille kaupungin
asunto-ohjelmassa hyväksytyn periaatteen mukaisesti 4935,20 euron
suuruisen avustuksen hissien rakentamisesta.

Päätös:
Päätösehdotus hyväksyttiin.


